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Fyra pensionärs-
organi§ationer
ffiffi

& I Sollentuna finns
följande pensionärsor-
ganisationer:
l§PF Seniorerna
Tunasol
& §PF Seniorerna
Grindslanten
SPRO
å RPG (Riksförbundet
Pensionä rsgemen -

skap)
iD Utöver dessa fyra
organisationer ingår
även Demensfören-
ingen i äldrerådet.

LOlGLEtl Tltt tÅNS. L-O Bäckman (PRO), Kristina Malm Jansson (RPG), Göran Ahlberg (SPF Grindslanten), Agnetha Björklund
(äldrerådet) och lnger Gustafsson (Demensföreningen) utanför Pingstkyrkan där äidrerådet ska ha möte. Foro: roMAS srARK
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Nu känns
det som att

de struntar i oss.

- Vi har svårt att förstå att
det är omöjligt att låta våra
organisationer hyra dessa
lokaler vid 4-6 tillfällen i

månaden, säger Agnetha
Björklund.

Vill ha ett Seniorernas hus
Hittills har organisationer-
nas uppvaktning av poli-
tikerna utmynnat i förslag
om att de ska få tillgång till
lokaler på Tors backe eller
Malmgården.

- Där kan man snickra och
väva, men kan inte ha må-
nadsmöten och frireläsare. Vi
skulle vilja ha ett seniorernas

hus, säger Agnetha Björklund.
Kultur- och fritidsnämn-

dens ordförande Thomas
Nyman (KD) berättar att
det just nu pågår en utred-
ning kring hur kommunens
lokaler ska bli tiligängliga
för fören i ngslivet, i nklusive
pensionärsföreningarna.

Och hur är det med Amo-
rinasalen och Tintoramasa-
len, kan de inte få hyra dem
igen?

- Det borde inte vara så

svårt och vi tittar på det nu
for att hitta en lösning.

När kan det vara klart?
- iag vill ilte säga ett datum

för då blir det mer fokus på det
dn på att lösa problemet, men
frågan är prioriterad.

Tomas Stark
070-6025483

tomas.stark@mitti.se

Pensionärsföreningar
vill ha ett eget hus
P0ATADE, §kriande lokalbrist hot mot organisat!*rrsrna
§OtLEI{IUI{A
Sollentunas fyra pensio-
närsorganisationer brot-
tas sedan flera år med
ett gemensamt problem
- man saknar lokal för
möten och verksamheter,

* Vi vill kunna samarbeta
med kommunen, vi viil
känna att vi räknas, men nu
känns det som att de struntar
i oss, säger Agnetha Björk-
lund.

Hon är engagerad i SPF
Seniorerna Tirnasol och ord-
förande i äldrerådet som är
ett samarbete meilan Sollen-
tunas pensionärsorgan isatio-
ner och den lokala Demens-
föreningen.

När vi träffar Agnetha
Björklund är det möte i äld
rerådet, som har fått låna en

lokal i Pingstklrkan.
- Vi i Tunasol har fått hyra

Edsvikskyrkan och PRO har
tidigare kunnat vara i där. Vi
är tacksamma för det, men
det är lite på nåder och ingen
1ångsiktig 1ösning, säger Ag-
netha Björklund.

Portade från Aniarahuset
Svårigheterna med lokaler
har funnits sedan 2019, men
de förvärrades när större
delen av kommunens verk-
samheter flytades från Tir:
rebergshuset till The Factory
i Häggvik.
Pensionärsföreningarna hade
tidigare månadsmöten, före-
läsningar och onsdagsjazz i

Amorinasalen och Tintora-
masalen i Aniarahuset, men
salarna är nu helt avsatta för
politiska möten.


